

## **Kolej Universiti Saito – Notis Privasi**

### **AKTA PERLINDUNGAN DATA PERIBADI 2010**

Dasar Privasi ini mentadbir cara-cara Kolej Universiti Saito mengumpul, menggunakan, mengekalkan dan mendedahkan maklumat yang dikumpul daripada pengguna (setiap satu, "pengguna") daripada laman web [www.saito.edu.my](http://www.saito.edu.my) ("URL "). Polisi Privasi ini termaktub kepada laman tersebut dan semua produk dan perkhidmatan yang ditawarkan oleh Kolej Universiti Saito.

### **Maklumat pengenalan diri**

Kami mungkin mengumpul maklumat pengenalan peribadi dari pengguna dalam pelbagai cara, termasuk, tetapi tidak terhad kepada, apabila pengguna melawat laman web kami, mendaftar di laman web, melanggan "newsletter", mengisi borang, dan apa sahajay yang berkaitan dengan aktiviti-aktiviti lain, perkhidmatan, ciri-ciri atau sumber-sumber yang kami sediakan di tapak kami. Dalam keadaan tertentu pengguna mungkin ditanya untuk maklumat yang bersesuaian seperti nama, alamat e-mel, alamat, nombor telefon, agama, maklumat kesihatan, keputusan peperiksaan, rekod akademik and imej (e.g. gambar). pengguna boleh, bagaimanapun, melawat boleh melawat laman kami secara "anonymous". Kami akan mengumpul maklumat pengenalan peribadi dari pengguna hanya jika mereka secara sukarela mengemukakan maklumat itu kepada kami. pengguna sentiasa boleh menolak untuk membekalkan sendiri maklumat pengenalan, kecuali bahawa ia boleh menghalang mereka daripada terlibat dalam aktiviti-aktiviti yang berkaitan laman tertentu.

### **Maklumat pengenalan bukan peribadi**

Kami mungkin mengumpul maklumat pengenalan bukan peribadi tentang pengguna apabila mereka berinteraksi dengan laman kami. Maklumat pengenalan bukan peribadi mungkin termasuk nama pelayar, jenis komputer dan maklumat teknikal mengenai pengguna berkenaan cara sambungan ke mereka ke laman kami, seperti sistem operasi dan pembekal perkhidmatan Internet digunakan dan maklumat lain yang seumpamanya.

### **"Cookies" di pelayar web**

Laman kami mungkin menggunakan "cookies" untuk meningkatkan pengalaman pengguna. Pelayar web pengguna menyimpan "cookies" pada cakera keras mereka untuk tujuan



penyimpanan rekod dan kadangkala untuk mengesan maklumat mengenai mereka. pengguna boleh memilih untuk menetapkan pelayar web mereka untuk tidak menyimpan cookies, atau memberi peringatan kepada anda apabila cookie sedang dihantar. Jika mereka berbuat demikian, ambil perhatian bahawa beberapa bahagian di laman kami mungkin tidak berfungsi dengan sebaiknya

### **Cara kami menggunakan maklumat yang dikumpulkan**

Kolej Universiti Saito boleh mengumpul dan menggunakan pengguna maklumat peribadi untuk tujuan berikut:

- untuk proses aplikasi kemasukan pelajar;
- untuk berhubung dengan pelajar;
- menguruskan hal-hal pentadbiran dari masa ke semasa;
- untuk memaklumkan kepada pelajar tentang peristiwa-peristiwa dan aktiviti;
- untuk memudahkan dan membolehkan permohonan pinjaman/penaja dan sebarang pembayaran;
- untuk memudahkan dan memberitahu pelajar mengenai peluang pekerjaan dan program pengajian;
- sebaik tamat pengajian, butir-butir akan diletakkan di pangkalan data alumni Kolej supaya pelajar boleh dimaklumkan mengenai berita alumni, peristiwa dan aktiviti;
- untuk memudahkan bantuan semasa yang sewajarnya sekiranya berlaku kecemasan yang melibatkan pelajar;
- sebagai penanda aras, analisis, tujuan jaminan dan perancangan yang berkualiti;
- mematuhi keperluan laporan perundangan;
- untuk meningkatkan perkhidmatan pelanggan - maklumat yang anda berikan membantu kami untuk bertindak balas terhadap permintaan perkhidmatan pelanggan anda dan keperluan sokongan lebih cekap.
- untuk memperibadikan pengalaman pengguna - Kami mungkin menggunakan maklumat dalam agregat untuk memahami bagaimana pengguna kami sebagai satu kumpulan menggunakan perkhidmatan dan sumber yang disediakan di laman kami .
- untuk meningkatkan Laman kami - kami boleh menggunakan maklum balas yang anda berikan untuk memperbaiki produk dan perkhidmatan kami.
- untuk menghantar e-mel berkala - Kami mungkin menggunakan alamat e-mel untuk menghantar maklumat pengguna dan maklumat terkini berkaitan dengan arahan pengguna . Ia juga boleh digunakan untuk bertindak balas kepada pertanyaan, soalan, dan / atau permintaan lain. Sekiranya pengguna memutuskan untuk turut serta dalam senarai mel kami , mereka akan menerima e-mel yang berkaitan dengan berita syarikat , kemas kini, produk yang berkaitan atau maklumat perkhidmatan, dan lain-lain. Jika pada bila-bila masa pengguna yang ingin berhenti melanggan daripada menerima e-mel dari kami pada masa hadapan, kami turut sertakan arahan terperinci untuk berhenti melanggan perkhidmatann emel di bahagian bawah setiap e-mel; dan
- untuk menggunakan maklumat yang sebagaimana yang dibenarkan oleh undang-undang.

## **Bagaimana kita melindungi maklumat anda**

Kami mengguna pakai amalan pengumpulan data, penyimpanan dan pemprosesan yang sesuai dan langkah-langkah keselamatan untuk melindungi data pengguna terhadap akses yang tidak dibenarkan, perubahan, pendedahan atau pemusnahan maklumat peribadi, nama pengguna, kata laluan, maklumat transaksi anda dan data yang disimpan pada laman kami.

Pertukaran data sensitif dan peribadi Antara pengguna dan laman tersebut berlaku di atas SSL iaitu sebuah saluran komunikasi yang selamat dan dilindungi dengan tandatangan digital. Laman kami juga mematuhi piawaian “PCU vulnerability standards” dalam usaha kami mewujudkan satu persekitaran digital yang terbaik mungkin selamat untuk pengguna

## **Berkongsi maklumat peribadi anda**

Kami tidak menjual, memperdagangkan, atau menyewakan maklumat peribadi pengenalan pengguna kepada orang lain. Kami mungkin berkongsi maklumat demografi agregat umum yang tidak berkaitan dengan sebarang maklumat pengenalan peribadi mengenai pelawat dan pengguna dengan rakan niaga, affiliator yang dipercayai dan syarikat pengiklanan untuk tujuan yang digariskan di atas Kami boleh menggunakan perkhidmatan pihak ketiga untuk membantu kami mengendalikan perniagaan kami dan laman atau mentadbir aktiviti bagi pihak kami, seperti menghantar surat berita atau kaji selidik. Kami mungkin berkongsi maklumat anda dengan pihak ketiga untuk tujuan terhad dengan syarat anda memberikan kebenaran kepada kami. Senarai bagi pihak ketiga adalah seperti berikut :

- a) Syarikat yang berkaitan kepada kami, syarikat bersekutu dan affiliator, penasihat, kontraktor, vendor atau pembekal perkhidmatan bagi tujuan operasi dan penyelenggaraan laman web atau perniagaan kami, dan sebaliknya memberikan sokongan dan perkhidmatan pelanggan kepada anda;
- b) Rakan-rakan perniagaan dan pelabur dan pengendali perniagaan kami kami ;
- c) Pihak Ketiga dengan hubungan perdagangan, untuk pemasaran, promosi dan tujuan berkaitan, melainkan jika anda telah menyatakan bahawa anda tidak mahu kami mendedahkan kepada pihak ketiga ;



- d) Pihak berkuasa Kerajaan sebagaimana yang dikehendaki atau diberi kuasa di bawah undang-undang;
- e) Ejen-ejen kami dan pembekal perkhidmatan (termasuk di luar negara) menyediakan perkhidmatan yang berkaitan dengan maksud yang baginya data peribadi itu dikumpulkan ;

### **Laman web pihak ketiga**

Pengguna boleh mencari pengiklanan atau kandungan lain di laman kami yang mengandungi pautan ke laman web dan perkhidmatan rakan kongsi kami, pembekal, pengiklan, penaja , pemegang lesen dan pihak ketiga yang lain. Kami tidak mengawal kandungan atau pautan yang muncul pada laman-laman ini dan tidak bertanggungjawab untuk amalan-amalan yang digunakan oleh laman-laman web tersebut ke atau dari laman kami. Di samping itu, laman-laman atau perkhidmatan, termasuk kandungan dan pautan mereka, boleh sentiasa berubah-ubah. Laman-laman dan perkhidmatan ini mungkin mempunyai dasar privasi mereka sendiri dan polisi perkhidmatan pelanggan. pelayaran dan interaksi pada mana-mana laman web lain, termasuk laman web yang mempunyai pautan kepada Laman kami, adalah tertakluk kepada terma dan dasar sendiri bahawa laman web ini .

### **Pengiklanan**

Iklan yang muncul di laman web kami boleh diserahkan kepada pengguna oleh rakan pengiklanan kami, yang akan menentukan cookies. Cookies ini membenarkan “server” iklan untuk mengenali komputer anda setiap kali mereka menghantar iklan dalam talian untuk menyusun maklumat pengenalan bukan peribadi mengenai anda atau orang lain yang menggunakan komputer anda. Maklumat ini membolehkan rangkaian iklan untuk , antara lain, menyampaikan iklan yang disasarkan yang mereka percaya akan menjadi yang menarik untuk anda . Dasar privasi ini tidak merangkumi penggunaan cookies oleh mana-mana pengiklan.

### **Perubahan kepada dasar privasi ini**

Kolej Universiti Saito mempunyai budi bicara untuk mengemaskini dasar privasi ini pada bila-bila masa . Apabila kami melakukan perubahan tersebut, kami akan menghantar notifikasi e-mel kepada anda dan nyatakan perubahan tersebut. Kami menggalakkan pengguna untuk kerap memeriksa laman ini untuk apa-apa perubahan untuk sentiasa ambilo maklum tentang bagaimana kami membantu untuk melindungi maklumat peribadi yang kami kumpulkan. Anda perlu

mengakui dan bersetuju bahawa ia adalah tanggungjawab anda untuk mengkaji semula dasar privasi ini secara berkala dan menyedari tentang pengubahsuaian.

### **Penerimaan syarat-syarat ini**

Dengan menggunakan Laman web ini, anda menandakan penerimaan anda terhadap polisi ini. Jika anda tidak bersetuju dengan dasar ini, anda disarankan agar tidak menggunakan laman kami. Jika anda terus menggunakan laman ini setelah perubahan kepada dasar ini dilakukan, ia dianggap sebagai penerimaan anda terhadap perubahan tersebut.

### **Menghubungi kami**

Jika anda mempunyai sebarang soalan mengenai dasar privasi ini, amalan-amalan laman web ini, atau urusan anda dengan laman web ini, sila hubungi kami di:

Kolej Universiti Saito  
www.saito.edu.my  
18, Jalan Tengah, PJ New Town  
46200 Petaling Jaya  
Selangor Darul Ehsan  
Malaysia

+603-7954 7200  
registrar@saito.edu.my

Dokumen ini dikemaskini pada 2<sup>nd</sup> April 2018